
 

 

 

Nyhedsbrev december.                              7 /12.22. 

 

Kære Alle 

Så er det tid til sidste nyhedsbrev for i år. 

Først vil jeg lige oplyse om at vinduerne som var blevet stillet 

ved grenpladsen, er blevet fjernet af ejermanden     . 

Onsdag d. 7/12 var jeg en tur rundt i kolonien, og alt ser stille og 

roligt ud, medens jeg gik, talte jeg også skorstene og har fået en 

opgørelse fra skorstensfejeren om hvilken skorstene han fejer. 

Så håber vi at det går lige op. 

Ligeledes har vi fået en opgørelse fra kommunen om, hvem der har lovlige og godkendte samletanke. Vi 

kan se på opgørelsen, at der er en del der mangler at blive godkendt. I løbet af januar vil dem der ikke er 

godkendt få en besked fra enten kommunen eller bestyrelsen. 

I november skulle bestyrelsen ud for at se på 2 beboelsesvogne som vi kunne bruge som kontor mm. Inden 

vi tog afsted kontaktede vi kommunen for at høre om vi måtte opstille disse. Vi fik desværre ikke tilladelse 

til at opstille dem permanent, så der røg den løsning på vores kontorhus. 

Så nu arbejder vi videre med klubhuset på øen, for at finde ud af, hvad det vil koste at udbygge, indlægge 

strøm, få vand til førelse mm. Vi håber at alt dette kan være klart sidst januar. 

Kommunen er klar over, at vi meget interesseret i vognporten, men de ved stadig ikke hvad der skal ske 

med Vognporten og Damgården. 

Husk at kontakte Eva hvis du/i ser der er sket skader på vores område. 

Bestyrelsen ønsker jer alle 

 En rigtig glædelig jul med 

massere af dejlig mad og drikke. 

Samt et fantastisk nytår. 
 Mange hilsner Bestyrelsen. 

 


